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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen módon fogják kompenzálni azokat a 
szigetváriakat, akik 17 hónapja nem jutnak megfelelő ivóvízhez? – III." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Két alkalommal fordultam korábban a címben jelzett témájú írásbeli  kérdéssel Önhöz. Sajnos a
kérdésekre kapott válaszokat, amelyeket Koncz Zsófia írt, nem tudom elfogadni, mivel államtitkár
asszony arra hivatkozik, hogy tekintsem irányadónak a korábban adott válaszait.  A szóban fogó
kérdés  esetében ugyanakkor  nem kaptam még sem tőle,  sem miniszter  úrtól  olyan konkrét,  az
általam  kért  információkat  tartalmazó  választ,  amelyet  el  tudnék  fogadni.  Bízva  abban,  hogy
miniszter úr ezúttal személyesen válaszol, vagy az államtitkár figyelmét felhívja az írásbeli kérdés
megválaszolásával kapcsolatos kötelességeire, ismét Önhöz fordulok.

Szigetvár  nyugati  városrészében  17  hónapja  ihatatlan  az  ivóvíz,  a  lakosoknak  mégis  meg  kell
fizetniük  a  vízdíjat.  A fennálló  helyzet  következtében többen arról  számoltak  be,  hogy a rossz
minőségű víztől háztartási gépek, berendezések romlottak el.

Azt gondolom, hogy egy ilyen témájú és jelentőségű ügyben az államtitkári válaszban nincs helye a
politikai mellébeszélésnek. Az érintett szigetvári lakosoknak joga van hozzá, hogy a döntéshozóktól
konkrét válaszokat kapjanak a kérdéseikre.

• Milyen módon fogja a kormány kártalanítani, kárpótolni azokat a szigetvári lakosokat, akik
a használhatatlan, fogyasztásra alkalmatlan ivóvíz ellenére 17 hónapja változatlanul fizetik 
a vízdíjat?

• Milyen támogatásra számíthatnak azok a lakosok, akiknek a vízminőség következtében 
ment tönkre valamilyen háztartási eszközük, vagy bármi módon emiatt kár érte őket?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


